
Bijlage 1:     

Verslag najaarsvergadering PvdA Heemstede 23 november 2016 

Aanwezig: Saskia Noorman-den Uijl, Sym Visser, Coby Kroon, Piet Koedijk, Gerda Luesink, Lennart 
Jacobs (JS Haarlem), Jan Apon, Hans Limper, Jan Schonewille, Evert Holterman (afd. Bloemendaal), 
Remy Wilshaus (afd. Haarlem), Rico Kraaij (JS Haarlem), Johan Maas, Sjaak Struijf (voorzitter), Pieter 
van der Hoeven (secr. Notulist). 

Afwezig met kennisgeving: Leendert Ruitenberg (penningmeester), Marie José Nelissen, Noortje 
Hermsen, Hans Verkoren. 

 

Mededelingen  

Pieter van der Hoeven bericht, dat het huidige raadslid, Marie José Nelissen, helaas  ziek is. Zij moet 

derhalve haar functie tijdelijk neerleggen. Haar beoogde opvolgster, Noortje Hermsen, verwacht een 

kind in februari 2017 en kan derhalve vooralsnog niet in functie treden. Daarom stelt het bestuur 

voor, dat Sjaak Struijf tijdelijk de functie van raadslid waarneemt. Sjaak is tevens afdelingsvoorzitter. 

Dit is uiteraard in principe een niet gewenste combinatie, die uit nood geboren is.  

De afdelingsvergadering stemt in met deze oplossing met de kanttekening dat waar het functioneren 

van de fractie in het bestuur aan de orde komt, Sjaak zich hierbuiten houdt. 

 

Bezoek Jeroen Recourt, PvdA-justitiewoordvoerder in de Tweede Kamer 

 

Net terug van het debat over het boerkaverbod: Boerka's zijn niet gewenst, maar een verbod is 
eigenlijk ook niet leuk. 

Discussie over lijsttrekker en onzekerheid over lijstsamenstelling houdt ons af van campagne voeren. 
Het vertrek van Jacques Monasch werd in de fractie al verwacht. Discussiepunt tussen Diederik 
Samsom en Lodewijk Asscher is bijvoorbeeld de mogelijkheid om in Nederland eenzijdig iets te doen 
aan de beloning van Polen, die hier werken. 

De verkiezing van Trump als president van de VS wordt als schokkend ervaren, maar heeft niet direct 
invloed op de fractie. Het geeft wel aan dat peilingen niet altijd betrouwbaar zijn en mensen kiezen 
tegen de gevestigde orde (waartoe ook de PvdA behoort). 

Hoe komen wij positief binnen tijdens de campagne? Wat hebben wij gerealiseerd: 

- Verantwoordelijkheid genomen 

- Als beloofd: sterkste schouders zwaarder belast. 

- Ongelijkheid verminderd. Normering topinkomens. 

- Bedrijfsconstructies worden ingeperkt. 

- Werkgelegenheid neemt toe. 

- Aandacht voor duurzaamheid. 

- MBO aandachtspunt voor PvdA: OV-kaart voor MBO-ers, kwaliteit opleidingen bewaken. 



- Wat zijn risico's tijdens de campagne? 

- Zorg: decentralisatie op zich goed idee, maar op veel plaatsen niet goed uitgevoerd. 

 Verhoging van de pensioenleeftijd: overbrugging in de eerste jaren niet goed geregeld. 

  

Wij bedanken Jeroen hartelijk voor zijn aanwezigheid.  

 

 

Vaststelling jaarstukken. 

 De vergadering wordt na de pauze voortgezet. Onder dankzegging aan de notulist, Leendert 

Ruitenberg, worden de notulen van de vergadering van 23 maart 2016 vastgesteld. Hans Limper 

vraagt wat er geregeld moet worden om daaraan namens Heemstede deel te nemen. Pieter van der 

Hoeven biedt aan dit uit te zoeken (antwoord: de gewestelijke vergadering is een ledenvergadering 

en staat derhalve open voor alle leden). 

 Ook het jaarplan en de begroting voor 2017 worden overeenkomstig het voorstel vastgesteld 

(en wijken daarmee nauwelijks af van 2016). 

 

Verslag peiling Waterpark PvdA 12 november 2016 

 Sjaak Struijf, Jan Schonewille en Pieter van der Hoeven spraken met circa 20 bewoners. 

Iedereen overwegend positief, zeker ook enthousiasme erover dat de PvdA (politiek) langs komt met 

vragen. Concrete pluspunten: Gemengde samenstelling (oud en jong, alleen of als stel of gezin; ook 

expats en vluchtelingen); bushalte met frequente bussen voor de deur.; een echt leuke buurt, waar 

de mensen elkaar kennen. Kortom, een succesvol project op aandringen van onze partij. 

 Er worden enkele aandachtspunten genoemd, zoals: Veel verloop in het meest oostelijke 

blok (statushouders?); hard rijden op het oostelijk deel vd Eijndekade (drempels?); er zijn wel genoeg 

restafval- en gft-bakken, maar geen bak voor glas en kunststof; met mooi weer verzamelen zich soms 

jongeren; Sinterklaas komt niet meer per boot in de haven aan; wie controleert of het water en de 

bodem schoon genoeg zijn om in te springen en te zwemmen; boom (bij vd Eijndekade 111) is 

inmiddels zo groot, dat men alleen op blad uitkijkt; (Havenstraat) De voorbereiding van de 

nieuwbouw aan de Havenstraat duurt wel erg lang en bij herinrichten parkeerplekken schijnen 

wellicht koplampen naar binnen. 

 Johan Maas neemt deze uitkomsten mee ten behoeve van de gemeenteraadsfractie. 

 

Uit de gemeenteraad 

 Johan Maas noemt een aantal punten met name naar aanleiding van de 
begrotingsbehandeling in de gemeenteraad: 

- Diverse thema's zijn geagendeerd, zoals met betrekking tot de gevolgen voor de mobiliteit van de 
ontwikkelingen in Cruquius. 

- Andere dingen zijn daarentegen afgewezen: Havenlab, meer geld voor duurzaamheid en de subsidie         
voor een vogelziekenhuis (GL-idee). 



- De opstelling van D66 als collegepartij is minder sociaal dan die van HBB was. 

- De PvdA stemde - ondanks bedenkingen op ondergeschikte punten - voor de begroting (GL tegen0 
om daarmee gedurende het jaar een beter uitgangspunt in debatten te hebben. 

  

Overige punten 

 

- De JS Haarlem is beschikbaar om mee te doen bij acties. 

- Bij canvassen eerst gericht leden in de betreffende wijk benaderen. 

- Jan Apon: Bij het bezorgen van rode tulpen op 1 mei eerst bellen of men thuis is. 

- Coby Kroon: Nagaan hoe de overdracht van ons archief aan het NH-archief gevierd kan worden, 
bijvoorbeeld door daar (in de Jansstraat in Haarlem) een ledenvergadering te houden. Wie gaat er 
mee? Burgemeester uitnodigen? Pieter vdH beraadt zich erover. Als bijdrage in de kosten schonk de 
afdeling €200 aan het NH-archief. 

- Hans Limper: hoe is de begeleidingsgroep Manspadslaangebied tot stand gekomen? Johan Maas 
antwoordt dat er animositeit heerst tussen deze groep en college. De PvdA is er voorstander van om  
bewoners te betrekken in de ideeënfase. 

- Sym Visser: Ruud Weteling (oud raadslid en voormalig secretaris in de jaren '70) is ernstig ziek en 
wordt opgenomen. In mei ontving hij nog een speldje van de partij. 

- Sjaak Struijf: Binnen het gewest Kennemerland zijn er meer afdelingen dan alleen Heemstede die 
worstelen met een gebrek aan bestuurskracht. Navraag in de vergadering leert dat er draagvlak voor 
is als het bestuur nagaat op welke wijze Heemstede nader kan samenwerken de afdelingen 
Bloemendaal, Zandvoort en Haarlem (mits Heemstede niet wordt ondergesneeuwd in deze 
samenwerking, met name door Haarlem). De ervaringen in Heemskerk en Hollands Kroon kunnen 
ook voor ons leerzaam zijn. 

 

 

 

 

 

 


